
 
   

 

1 

 
HOVEDUTSKRIFT 

AV MØTEPROTOKOLLEN FOR MÅSØY KOMMUNESTYRE 
 
 

 
Den 14.06.06 ble det avholdt kommunestyremøte på Havøysund hotell – møterommet. 
 
Møtet var berammet med sakliste den 30.05.06 og kommunestyrets representanter ble innkalt 
med sakliste samme dag. 
Videre ble  saklisten samme dato sendt kommunestyrets vararepresentanter,  revisjonen, 
pressen, NRK, regionrådet, skolene i kommunen, etatene,  samt politiske partier som er 
representert i kommunestyret. 
 
Den 30.05.06  ble  også  rådmannens utredning/formannskapets innstilling   sendt 
kommunestyrets representanter/ vararepresentanter og øvrige som får tilsendt dokumenter 
vedr. kommunestyrets møter.   
 
Den 01.06.06 ble tilleggssaklist samt rådmannens utredning/innstilling til tilleggssaka (sak 
24/06) sendt kommunestyrets repr./vararepr. samt etatslederne. 
 
Tilleggssakliste II samt rådmannens utredning/innstiling til sak 25/06 ble utlevert på møtet. 
 
Følgende dokumenter ble den 18.05.06 sendt kommunestyrets repr./vararepr. samt øvrige som 
får tilsendt dokumenter vedr. kommunestyrets møter: 
 

• Regnskap 2005 – Havøysund havnevesen Måsøy KF 
• Regnskap 2005 – Måsøy kommune 
• Årsmelding 2005 

 
Av kommunestyrets representanter hadde 2  representanter  meldt forfall og vara-
representanter var forsøkt innkalt .  
 
Frammøtt var: 
 
 
AV MÅSØY ARBEIDERPARTIS LISTE: 
 

1. Repr.  Ingalill Olsen  
 2.   ”  John Aase 
 3.    ”  Roy-Arne Andersen 
 4.    ”  Ingerd Olsen 
 5.         ”  Irene Ramberg Eliassen 
 6.         ”         Kjell Larsen 
 7.         ”        Asle Fagerhaug 
 8.  Vararepr.   Geir Leite          
  
   
AV SENTERPARTIETS LISTE:     
   
 9.   Repr.   Torstein Johnsen 
              10.     ”              Torleif Hansen 
              11.     ”              Knut Hesten 
              12.  Vararepr.   Hulda Mathisen     
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AV SOS. VENSTREPARTIS LISTE: 
 
 13.  Repr.  Bård Mortensen 
 14.        ”  Lisbeth Seppola 
  
 
 
AV HØYRES LISTE: 
 15.   Repr.  Børre Stabell 
 16.      ”       Anne Karin Olli 
                
 
   
Videre deltok rådmann Leif Vidar Olsen og konsulent Eli Moe. 
 
Møtet ble satt kl.  10.00 og navneopprop ble foretatt. 
 
 
 
Før kommunestyret startet behandlingen av sakene på saklista ble det gitt orientering om 
utredningsarbeidet i pleie- og omsorgssektoren vedr. modellvalg for fremtidig utbygging av 
flere døgn-/institusjonsplasser i Måsøy kommune. Sigurd K. Beite fra Medvita AS ga 
orienteringen. 
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0016/06  
DESISJON REGNSKAP 2005 - HAVØYSUND HAVNEVESEN MÅSØY KF  
 
 
Rådmannens Innstilling: 
Kommunestyret viser til det fremlagte årsregnskapet med et regnskapsmessig mindreforbruk på kr. 277.630,11.  
 
Regnskapet fastsettes som Havøysund Havnevesen Måsøy KF sitt årsregnskap for 2005. 
 
Regnskapsmessig mindreforbruk i driftsregnskapet på kr. 277.630,11 overføres til disposisjonsfondet. Udekket 
del av investeringsregnskapet på kr.49.211,00 dekkes inn ved bruk av avsatt likviditetsreserve. 
 
Formannskapets innstilling: 
Rådmannens innstilling vedtas. 
     Enst.  
 
Behandling: 
 
 
 
Komunestyrets vedtak: 
Formannskapets innstilling vedtas. 
 
     Enst.  vedt. 
 
 
  
0017/06  
DESISJON REGNSKAP 2005 - MÅSØY KOMMUNE  
 
 
Rådmannens innstilling: 
Kommunestyret viser til det fremlagte årsregnskapet med et regnskapsmessig mindreforbruk på 1.464.220,78 
kr. Regnskapet fastsettes som Måsøy kommune sitt årsregnskap for 2005.  
 
Regnskapsmessig mindreforbruk i driftsregnskapet på 1.464.220,78 kr overføres til likviditetsreserven. Udekket 
del av investeringsregnskapet på 888.236,21 kr dekkes inn ved bruk av avsatt likviditetsreserve. 
 
Formannskapets innstilling: 
Rådmannens innstilling vedtas. 
     Enst.  
 
 
Behandling: 
 
 
 
Kommunestyrets vedtak: 
Formannskapets innstilling vedtas. 
 
     Enst.  vedt. 
 
 
 
  
Respr. Stein Kristiansen (SV) møtte under behandling av sak 18/06. 
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0018/06  
ÅRSMELDING 2005 - MÅSØY KOMMUNE  
 
 
Rådmannens innstilling: 
Kommunestyret tar årsmeldinga for 2005 til orientering. 
 
Formannskapets innstilling: 
Rådmannens innstilling vedtas. 
     Enst.  
 
 
Behandling: 
Representant Torstein Johnsen (SP) fremmet følgende forslag: 
 
 Kommunestyret ber administrasjonen undersøke muligheten for at Fruholmen kan overtas av en  
 stiftelse. En stiftelse kan utvikle Fruholmen til et turistmål og rekreasjonssted. 
 
Det ble ikke foretatt votering over forslaget. Forslaget følger protokollen. 
 
Kommunestyrets vedtak: 
Formannskapets innstilling vedtas. 
 
     Enst. vedt. 
 
 
 
  
0019/06  
SENIORPOLITIKK FOR ANSATTE I MÅSØY KOMMUNE  
 
 
Rådmannens innstilling: 
Kommunestyret viser til forslag til aktuelle tiltak i en seniorpolitisk handlingsplan for de tilsatte i Måsøy 
kommune.  
 
Kommunestyret vedtar ”Seniorpolitikk i Måsøy kommune – livsfaseorientert personalpolitikk – tiltak” 
 
Ansvaret for tilrettelegging og gjennomføring av tiltak gjøres administrativt. Tiltak iverksettes innenfor 
budsjetterte rammer. 
 
Formannskapets innstilling: 
Rådmannens innstilling vedtas med følgende endringer i foreslåtte tiltak: 
 
Over 60 år – pkt. 1: 
 Mulighet å søke om redusert arbeidstid (for eksempel inntil 20%) …….. 
 
Over 62 år – pkt. 4: 
 Redusert stilling (for eksempel inntil 20%) ………….  
 
         Enst. 
 
Behandling: 
Repr. Bård Mortensen fremmet følgende forslag til vedtak på vegne av AP/SV: 
 
Kommunestyret viser til forslag til aktuelle tiltak i en seniorpolitisk handlingsplan for de tilsatte i Måsøy 
kommune.  
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Kommunestyret vedtar ”Seniorpolitikk i Måsøy kommune – livsfaseorientert personalpolitikk – tiltak” 
 
Ansvaret for tilrettelegging og gjennomføring av tiltak gjøres administrativt. Tiltak iverksettes innenfor 
budsjetterte rammer. 
 
Fremlagte forslag  til tiltak endres som følger: 
 

• Over 60 år – pkt. 1: 
 Mulighet å søke om redusert arbeidstid (for eksempel inntil 20%) …….. 
 

• Over 62 år – pkt. 4: 
 Redusert stilling (for eksempel inntil 20%) ………….  
 
Videre vil kommunestyret presisere at arbeidsgiver innkaller til ekstra utviklingssamtale – jfr. over 55 år – pkt. 
1,   og milepælsamtale – jfr.  over 58 år – pkt. 1. 
 
Kommunens seniorpolitikk iverksettes fra 01.01.2007. 
 
Kommunestyret ber imidlertid kommunens ledelse om å utarbeide og iverksete planer for en aktiv 
personalpolitikk for alle kommunens ansatte. Kommunestyret orienteres om det personalpolitiske arbeidet. 
 
 
 
 
 
Kommunestyrets vedtak: 
Forslaget fremmet av repr. Bård Mortensen på vegne av AP/SV vedtas. 
 
        Enst. vedt. 
 
 
Repr. Asle Fagerhaug (A) ble permittert fra møtet under behandling av sak 20/06 og 
underskrev protokollen. 
 
Asle Fagerhaug (s.) 
  
 
 
0020/06  
TUFJORD VANNVERK  
 
 
Rådmannens innstilling: 
Kommunestyret vedtar å etablere et nytt vannverk i Tufjord basert på brønner. 
 
Prosjektet er beregnet til kr. 4.000.000, som finansieres slik: 
 
Låneopptak   kr. 3.200.000 
Overføring fra drift  kr.    800.000 
 
Formannskapets innstilling: 
Rådmannens innstilling vedtas med følgende tilføyelse: 
 
 I forbindelse med dette prosjektet vil også vannforsyningen på Ingøy sikres. 
 
        Enst. 
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Behandling: 
 
Repr. Roy Arne Andersen fremmet følgende forslag på vegne av AP/SV: 
 
 Første setning endres til : 
 Kommunestyret vedtar å etablere et nytt vannverk i Tufjord. 
 
Kommunestyrets vedtak: 
Formannskapets innstilling med endring fremmet av repr. Roy  Arne Andersen på vegne AV AP/SV vedtas. 
 
        Enst. vedt. 
 
 
 
  
0021/06  
UTDYPNING AV INNLØPET TIL TUFJORD   
 
 
Rådmannens innstilling: 
Kommunestyret viser til søknad av 01.05.06 – utdypning av innløpet til Tufjord i Måsøy kommune. 
 
Kommunestyret vedtar å søke om tilskudd til utdypning av innløpet til Tufjord.  
 
Tiltaket er beregnet til kr. 17.875.000. 
 
Kommunestyret forutsetter følgende finansiering: 
Tilskudd 50%, Kystverket  kr.    8.937.500 
Tilskudd 50%, Fjordlaks AS   kr.   8.937.500 
Totalt  kr.  17,875,000 
 
Tiltaket kan iverksettes av Fjordlaks AS. Det forutsettes da at Fjordlaks AS har alle forpliktelser og alt ansvar i 
forbindelse med tiltaket. Det understrekes at Måsøy kommune ikke har forpliktelser eller ansvar i forbindelse 
med tiltaket.   
 
 
Formannskapets innstilling: 
Rådmannens innstilling vedtas. 
       Enst.  
 
 
 
Behandling: 
 
 
 
Kommunestyrets vedtak: 
Formannskapets innstilling vedtas.   
       Enst.  vedt. 
 
 
 
 
  
0022/06  
KOMMUNESTYREVALGET OG FYLKESTINGSVALGET 2007  



 
   

 

7 

VALG OVER 2 DAGER 
 
Rådmannens innstilling: 
Kommunestyret viser til Kommunal- og Regionaldepartementets rundskriv av 10.04.06 hvor kommunene 
orienteres om at valgdagen for kommunestyrevalget og fylkestingsvalget 2007 er fastsatt til mandag 10. 
september 2007. 
 
Med hjemmel i valglovens § 9-2, 2. ledd vedtar kommunestyret at det også skal holdes valg på søndag 9. 
september 2007 i stemmekretsen Havøysund. 
 
 
Formannskapets innstilling: 
Rådmannens innstilling vedtas. 
       Enst.  
 
 
Behandling: 
 
 
 
Kommunestyrets vedtak: 
Formannskapets innstilling vedtas. 
 
       Enst.  vedt. 
 
 
 
  
0023/06  
KONTROLLRAPPORT 2005 - SALGS-/SKJENKEBEVILLINGER  
 
 
Rådmannens innstilling: 
Kommunestyret tar kontrollrapport for 2005 for salgs-/skjenkebevillinger alkoholholdig drikk til orientering.  
 
Formannskapets innstilling: 
Rådmannens innstilling vedtas. 
       Enst.  
 
 
Behandling: 
 
 
 
Kommunestyrets vedtak: 
Formannskapets innstilling vedtas. 
 
       Enst.  vedt.  
 
 
 
  
 
0024/06  
SMITTEVERNPLAN - REVISJON  
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Rådmannens innstilling: 
Kommunestyret vedtar vedtar fremlagte reviderte ”Smittevernplan for Måsøy kommune”. 
 
Behandling: 
 
 
 
Kommunestyets vedtak: 
Rådmannens innstilling vedtas. 
 
       Enst. vedt. 
 
 
  
0025/06  
KONTROLLUTVALGETS ÅRSBERETNING 2005  
 
 
Innstilling: 
Det var ikke fremmet innstilling i saka. 
 
Behandling: 
 
 
 
Kommunestyrets vedtak: 
Kommunestyret tar kontrollutvalgets årsberetning 2005 til orientering. 
 
       Enst. vedt. 
 
 
 
0026/06  
INTERRPELLASJON: BÅTTRAFIKKEN FRA HAVØYSUND TIL ROLVSØY OG INGØY 
 
 
 
Repr. Knut Hesten (SP) hadde fremmet følgende interpellasjon: 
 
Interpellasjon til kommunestyremøte den 14. juni 2006: 
 
BÅTTRAFIKKEN FRA HAVØYSUND TIL ROLVSØY OG INGØY. 
 
Det koster i dag kr. 408,- for en bilbillett fra Havøysund til Ingøy. I tillegg kommer billetten for fører med kr. 
115,-. Til sammen kr. 523,- for å kunne få biler med seg til Ingøy. Tur-retur kr. 1.046,-. Det samme koster det 
dersom en skal sende en tilhenger til Ingøy. For bil med tilhenger koster det kr. 1.862,- tur- retur.  
 
Sammenligner vi med Havøysund - Gunnarnes så er billetten der kr. 150,- inkludert fører. Tur-retur kr. 300,-. 
Forskjellen er på kr. 746,- som forklares med at på Gunnarnes er det fergekai og derfor gjelder fergetakster. 
Kan det være rettferdig, når det som kjent er samme båten/ferga som frakter bilene til begge plasser? 
Avstandene til Ingøy og Rolvsøy er noenlunde like. 
 
Jeg ber om at kommunen, ved ordfører eller rådmann, tar opp dette forhold med rederiet og fylket med sikte på 
en lik og rettferdig ordning for de reisende. Jeg tror ideen om fergekai på Ingøy fra tidligere, bør tas opp igjen 
på brei basis. Vi ser for oss stor aktivitet både på Rolvsøy og Ingøy i tiden fremover. Gode 
kommunikasjonstilbud er av stor betydning. Men inntil fergeleie er på plass, må det etableres et tilfredsstillende 
tilbud for reisende til Ingøy. 
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Ang. kommunikasjon/ruteopplegg: 
Besetningen på Varangerfjord ser det som en stor fordel for en god trafikkavvikling i sommerhalvåret dersom 
ruteturen torsdag ettermiddag splittes. Dvs. at båten først går til Gunnarnes og retur til Havøysund, for deretter å 
ta turen til Ingøy. Det er stor trafikk på denne turen, og det oppstår helt kaos slik det fungerer i dag iflg. 
besetningen. Jeg ber ordfører overveie dette og eventuelt sende forslaget ut på høring for deretter event. videre 
behandling. 
 
 
Ordførerens svar på interpellasjon: 
 
Viser til din interpellasjon til kommunestyret i Måsøy 14.juni 2006. 
 
Interpellasjonen tar opp kostnadene forbundet med bilfrakt til og fra Ingøy. Ordfører deler Knut Hestens  
synspunkter om at det er urimelige kostnader med å ta bil med til Ingøy, kontra Rolvsøy og Havøysund som har 
fergeleie. Ordfører antar at de samme høye kostnader også gjelder Måsøy som ikke har fergeleie. 
 
Problemet vil bli tatt opp med FFR Connex  og Finnmark fylkeskommune. Måsøy kommune skal ha et møte 
med Finnmark fylkeskommune angående kommunikasjoner (båtruter, bussruter, mobildekning etc) 15.juni 
2006.  
Den problematikk som interpellasjonen tar opp vil bli drøftet i dette møtet. 
 


